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Onderwerp: Sporten in de buitenlucht

Zwolle is een stad met sportieve ambities. En een stad met betrokken inwoners. Deze twee 
onderwerpen komen samen in de petitie die is gestart om een Pumptrackbaan in Zwolle-Zuid te 
realiseren1. Initiatiefnemer Van Stiphout heeft al meer dan 500 handtekeningen opgehaald. 
Naast de 500 verzamelde handtekeningen zijn er ook de wensen van omliggende wijkboerderij 
Schellerhoeve, voetbalverenigingen en basisscholen in de wijken rondom de beoogde locatie voor de 
voorziening om meer gebruik te maken van de openbare ruimte voor sport en bewegen. 

Een pumptrackbaan is hiervoor een goede invulling: het voorziet in de wensen en behoeften van 
Zwollenaren om meer ongebonden te kunnen sporten in de buitenlucht. Specifiek voor jongeren is 
een pumptrack baan een mooie manier om laagdrempelig te kunnen bewegen. We vinden het ook 
mooi om te zien dat dit initiatief voortkomt uit het Buurt voor Buurtproces in Zwolle-Zuid. Daaruit is 
als opgave voor Zwolle-Zuid gekomen dat sport- en spelvoorzieningen idealiter door bewoners van 
verschillende generaties (mede)geïnitieerd worden.

De fractie van D66 heeft ook als missie om zoveel mogelijk mensen in de openbare ruimte in 
beweging te krijgen. We ondersteunen dit initiatief voor en door de jongeren daarom van harte. Uit 
het artikel van de Stentor blijkt dat het college ook enthousiast is. Daarom stellen we de volgende 
schriftelijke vragen:

1. Is het college het met de D66-fractie eens dat bewegen in de openbare ruimte van 
onschatbare waarde is voor Zwolse inwoners? 

2. Is het college het met de D66-fractie eens dat om te voorzien in de trend waarin mensen 
steeds vaker ongebonden sporten het van belang is een gevarieerd sport- en beweegaanbod 
te realiseren? 

3. Hoe zorgt het college er op dit moment voor dat het ongebonden sport- en beweegaanbod 
in Zwolle wordt versterkt en aansluit bij de wensen en behoeften van de Zwollenaren? 

4. In hoeverre wordt gewerkt aan het zoeken naar een geschikte locatie voor een 
Pumptrackbaan in Zwolle-Zuid?

5. In hoeverre worden gesprekken gevoerd met de initiatiefnemer van de petitie en inwoners 
om een locatie voor een Pumptrackbaan te vinden?

6. In hoeverre zijn financiële middelen beschikbaar – en kunnen middelen beschikbaar worden 
gemaakt - voor het realiseren van een Pumptrackbaan?

7. Is het college het met de D66-fractie eens dat het van belang is om dit inwonersinitiatief 
voortvarend te ondersteunen, om zo te voorzien in de wensen en behoeften van de 
Zwollenaren?  

1 https://www.destentor.nl/zwolle/de-pumptrack-is-populair-in-en-rondom-zwolle-adrenalinekick-zonder-
naar-pretpark-te-gaan~a84d96cc/


